

Central Bank of Oman



البنك المركزي العماني

Date: 7th February 2017

التاريخ: ١٠ جمادى الأولى ١٤٣٨ هـ
الموافق: ٧ فبراير ٢٠١٧ م

Circular BM No: 1148

تعميم رقم ب م: ١١٤٨

To: All Licensed Banks and Money Exchangers Operating in The Sultanate of Oman

إلى: جميع البنوك و شركات الصرافة المرخصة العاملة في سلطنة عمان

After Compliments,

تحية طيبة وبعد ،

Subject: Issue of 5 Silver Commemorative Coins commemorating the Omani National Crafts

الموضوع: إصدار خمس عملات فضوية تذكارية تخليدا للصناعات الحرفية العمانية

The Central Bank of Oman is pleased to issue a set of coloured silver commemorative coins to commemorate five Omani Craft Industries. Each coin depicts one of the following :

يسر البنك المركزي العماني أن يصدر مجموعة من العملات التذكارية الفضية، تجسد خمساً من الصناعات الحرفية العمانية التالية:-

Weaving Industries, Pottery Industries, Palm Leaves Industries, Metal Industries, Wooden Industries.

الصناعات النسيجية، الصناعات الفخارية، الصناعات السعفية، الصناعات المعدنية، الصناعات الخشبية.

These commemorative coins are legal tender for their face value and should be accepted by all banks when presented by the public.

تعتبر هذه العملات التذكارية قانونية بقيمتها الإسمية، ويرجى من جميع البنوك قبولها عند تقديمها من قبل الجمهور .

Best regards,

مع أطيب تحياتنا ،،

حمود بن سنجور الزدجالي
الرئيس التنفيذي

Hamood Sangour Al-Zadjali
The Executive President

PUBLIC





Date: 7th February 2017

التاريخ: ١٠ جمادى الأولى ١٤٣٨ هـ
الموافق: ٧ فبراير ٢٠١٧ م

NOTICE

إعلان

The Central Bank of Oman is pleased to issue five colored silver commemorative coins to commemorate the Omani National Crafts.

يسر البنك المركزي العماني أن يصدر مجموعة من خمس عملات فضية تذكارية ملونة؛ تخليداً للصناعات الحرفية العمانية.

These commemorative coins are Legal Tender for their **face value** and may be purchased from The Central Bank of Oman. The distinctive features, specifications and indicative selling prices of these coins are mentioned below; however the prices are subject to change in accordance with the variations in the prices of silver in the International Market.

تعتبر هذه العملات التذكارية عملات قانونية بقيمتها الإسمية ويمكن شراؤها من البنك المركزي العماني. ونوضح أدناه الصفات المميزة والمواصفات وأسعار البيع لهذه العملات، إلا أن هذه الأسعار تخضع للتغيير وفقاً للتغيرات التي تطرأ على سعر الفضة في الأسواق العالمية.

Distinctive Features

المعالم الرئيسية

Obverse:

Coat of Arms, the name of the country (Sultanate of Oman), the name of Central Bank of Oman, and face value in Arabic and English.

وجه العملة:

شعار السلطنة (الخنجر)، اسم سلطنة عُمان، اسم البنك المركزي العماني، والقيمة الإسمية باللغتين العربية والإنجليزية.

Reverse:

These Commemorative Coins depict coloured images of five of the following Omani Craft Industries:

ظهر العملة:

تحمل هذه العملات التذكارية صوراً ملونة تجسد خمساً من الصناعات الحرفية العمانية التالية:-

Weaving Industries, Pottery Industries, Palm Leaves Industries, Metal Industries, Wooden Industries.

الصناعات النسيجية، الصناعات الفخارية، الصناعات السعفية، الصناعات المعدنية، الصناعات الخشبية.

Specifications:

مواصفات العملة:

Face value: One Rial
Fineness: 0.999 Silver
Diameter: 38.61 mm
Weight: 28.28 gms
Single Coin Price : R.O. 15/=
Set Price: R.O. 69/=

القيمة الإسمية: ريال واحد
النقاوة: ٠,٩٩٩ فضة
القطر: ٣٨,٦١ ملم
الوزن: ٢٨,٢٨ غم
سعر العملة الواحدة: 10/= ر.ع
سعر الطقم: 69/= ر.ع